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Z A P I S N I K
sa 133. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 8. lipnja 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI:  Ivica  Knežević,  gradonačelnik,  Đulio  Jusufi,  voditelj  Odsjeka  za  proračun  i
financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i
promet, Hrvoje Zatezalo, „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dragan Abramović, zapovjednik JVP Delnice,
Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice,  Dario Medvedec, direktor
GSC Delnice, Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“ Delnice, Tomislav Mrle,
voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave i Klaudija Kumpar,
tajnica gradonačelnika.

Izostanak  je  ispričala  Katarina  Mihelčić,  Gordana  Piskač,  Nikola  Muvrin  umjesto  kojeg
sjednici prisustvuje Hrvoje Zatezalo, Mirela Srkoč Šenkinc, Zvezdana Jerković umjesto koje sjednici
prisustvuje Tihana Ljubojević, Dario Medvedec.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ ZA PROŠLI TJEDAN I PLANSKI KOLEGIJ ZA OVAJ TJEDAN

TOMISLAV MRLE
- Sve što je bilo planirano u proteklom tjednu je i odrađeno.
- Trenutno se radi na usklađivanju procjene Plana zaštite i spašavanja s novim Pravilnikom.
- Od imovinsko pravnih predmeta prioritet su „Mrtvice“.
- Izrada izvješća o financiranju programa i projekata udruga u 2014. godini.
- Aktivnosti za Dan Grada i dodjelu javnih priznanja Grada Delnica.
- Za idući tjedan zakazane su konstituirajuće sjednice novih sastava mjesnih odbora.
- Komunikacija sa Zavodom za zapošljavanje glede volontera.
- Sređivanje materijala i izrada zapisnika sa sjednice Gradskog vijeća.

DARIO MEDVEDEC
- Sportska  podloga  u  Multifunkcionalnoj  dvorani  je  montirana,  postoji  najava  kampova

košarkaša, a danas dolaze predstavnici Rukometnog saveza PGŽ s najavom kampa za kraj
kolovoza.

- Svlačionice su montirane, predstoji još postavljanje ograde, spajanje struje kako bi se izvršila
prijava za tehnički pregled i uporabnu dozvolu.

- Ovog vikenda, u organizaciji Zajednice sportova PGŽ, započeo je Festival rekreacije. Prva
manifestacija održana je na Platku i prisustvovalo joj je 400-tinjak sudionika (kros, biciklizam,
šetnja). Otvorena je i žičara Radeševo za panoramsku vožnju. Festival se nastavlja i dalje kroz
vikende na području Gorskog kotara.



DRAGAN ABRAMOVIĆ
- Sve  što  je  planirano  je  i  odrađeno.  Najviše  aktivnosti  ovoga  tjedna  bit  će  na  pripremi

obilježavanja 140-te obljetnice DVD-a.

TIHANA LJUBOJEVIĆ
- Anketa za rad Dječjeg vrtića preko ljeta pokazala je da je za srpanj zainteresirano 49 roditelja

a za kolovoz 26 te će se organizirati rad Vrtića u tim mjesecima.
- Rad s pripravnicama.
- Popunjavanje aplikacije o eko aktivnostima.
- Uvid u rad odgojnih skupina.
- Prikupljanje materijala za glasilo Dječjeg vrtića.
- Priprema za inicijalne razgovore s roditeljima čija će djeca prvi puta biti  upisana u Dječji

vrtić.
- Ukupno  je  prijavljeno  30  djece  za  Vrtić  i  8  za  jaslice.  Natječaj  je  završen,  sastalo  se

povjerenstvo koje je napravilo zapisnik. Ukupno bi, ukoliko se sva djeca prime, u vrtiću iduće
godine bila 104 djeteta. Gradonačelnik je zatražio da se nastoje sva djeca primiti uz uvjet da
roditelji imaju prebivalište na području Grada Delnica.

HRVOJE ZATEZALO
- Pokošeno i uređeno je groblje u Hrvatskom.
- Dovršena je košnja u bivšem naselju V. Bubnja, Amerikanskoj ulici, Ulici Ante Starčevića,

„Damski most“, zelene površine oko zgrade gradske uprave…, a pokošene su i površine u
Brodu na Kupi.

- Dovršena je sadnja cvijeća u Parku kralja Tomislava, slijedi uređenje površine kraj INE.
- Gredice i kamenjari redovito se zalijevaju.
- Redovito održavanja čistoće ulica, trgova, dječjih igrališta i odmorišta.
- Radna subota.
- Danas se kreće s košnjom groblja u Delnicama.
- Urediti nasad lavande.
- Proveden je natječaj za stručno osposobljavanje, izabran je kandidat i  očekuje se odgovor

HZZZ-a.
- Košnja unutar naselja uz nerazvrstane ceste.
- Gradonačelnik je zatražio da se pokosi cesta koja od „Damskog mosta“ vodi prema bivšoj

vahtarni, te da se popravi vrtuljak na dječjem igralištu u Lučicama.

DAVORKA GRGURIĆ
- Počela je izmjena svjetiljki javne rasvjete u Dedinu, Zalesini i djelu Lučica. Slijedi kupska

dolina i Malo Selo.
- Obišla se Supilova ulica radi sanacije fasada.
- Redoviti sastanci utorkom na temu rekonstrukcije Supilove ulice.
- Poslana je obavijest stanarima objekta u Supilovoj ulici (objekt Borovo) s kojeg padaju cigle.

Područje je ograđeno.
- Napravljen je odvodni kanal u Gustom Lazu.
- Popravljen i postavljen je stečak u Kuželju.
- Napisana je odluka o oslobađanju od komunalne naknade uslužnih i trgovačkih djelatnosti dok

traje rekonstrukcija Supilove ulice – II. faza.
- Priprema ugovora za „Koordinatora II“ za Supilovu ulicu.
- Prometno redarstvo.
- Ugovori za drva na javnim površinama.
- Radovi na horizontalnoj signalizaciji.
- Rješenja za komunalni doprinos.
- Kontrola postupaka po rješenjima za oštećene fasade.



- Komunalna naknada za 2. kvartal za firme, računi za zgradu gradske uprave, ovrhe za građane
za komunalnu naknadu.

- Ugovori za zakup javnih površina.
- Ponuda za košnju unutar naselja uz nerazvrstane ceste.
- Pripreme za Dan Grada.
- Dogovor s poljoprivrednom inspekcijom radi košnje poljoprivrednih rudina.

INDIRA RAČKI JOSKIĆ
- Potpisan je Ugovor s ministarstvom za nabavu građe, naručiti će se još 40 DVD-a.
- Radijska emisija srijedom.
- Posjet korisnika Doma za starije i nemoćne osobe.
- Međuknjižnična posudba.

ĐULIO JUSUFI
- Materijali  sa  sjednice  Gradskog  vijeća  su  potpisani  i  poslani  Ministarstvu  financija  i

Državnom uredu za reviziju.
- Temeljnice  za  plaćanje  proračunskim  korisnicima,  krediti  i  kamate,  knjiženje  računa  za

svibanj, naknade članovima Povjerenstva za izbore članova vijeća MO.
- Godišnji izvještaj o zaposlenima, obračun volontera, knjiženje stanova sa stanarskim pravom,

osiguranje imovine.
- Danas je u Erste banci sastanak s novom Upravom.
- Vezano na zakonodavstvo sutra će se održati prezentacija u organizaciji TAX-TIN-LEX.
- Sastanak u HABORU na temu povrata sredstava nakon što su dobivena sredstva od EU.

Dovršeno u 8,30 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


